
Bestyrelsesmøde d. 9. maj 2025 
Deltagere:  

Fysisk tilstede: Kim Rasmussen og Jonas Haller Hansen 

Online: Ingen 

Forhindret i at deltage: Henrik, Steffen og Ole 

1. Status på Sommerlejren 

• Der er bestilt helstegt gris til sommerlejren. 

• Reservation af bord på Cafeteriakroen er bekræftet. 

• Der er tre instruktører (1’er) til stede hele ugen samt TM frem til og med fredag. 

• Kommunen har givet de nødvendige tilladelser. 

• Der mangler fortsat piloter – Kim arbejder videre på dette i næste uge. 

• Paw står for tilberedning af aftensmad. 

• Ansvar for morgen- og frokostmåltider er endnu ikke endeligt afklaret. Linea og Sofie håndterer 
indkøb via "Bilka To Go", når endelig deltagerliste foreligger. 

• Begivenhed og tilmeldingslink er oprettet og delt. 

• Det planlægges at afholde et medlemsmøde en af aftenerne under sommerlejren. Her vil 
bestyrelsen informere om klubbens fremtid. Begivenheden vil blive annonceret på Facebook 
og klubbens hjemmeside. 

 

2. Kørsel med pilot, brændstof og grej 

• Der er behov for klarhed omkring udbetaling af kørselsgodtgørelse. 

• Fremadrettet følger klubben DFU’s takster for kørselsgodtgørelse. 

• Der ydes kørselsgodtgørelse for: 

o Transport af pilot (tur/retur) 

o Transport af grej 

o Afhentning af brændstof 

o Indkøb til klubben, hvis det kræver en tur på over 10 km 

• Klubbens instruktører vil fremadrettet også få dækket transportudgifter (kørsel, togbillet mv.). 

 

 



3. Plan for oprydning i klubhuset 

• Der skal fastsættes en dato for oprydning i klubhuset. 

• Opslag herom vil blive lavet. 

• Datoen fastlægges på medlemsmødet under sommerlejren. 

 

4. Samsø Efterskole – Rekruttering 

• Der drøftes tiltag for at tiltrække flere elever til næste år. 

• En arbejdsgruppe nedsættes med det formål at planlægge og gennemføre en infoaften på 
Samsø Efterskole i perioden januar–marts. 

• Fokus er på at øge antallet af soloelever. 

 

5. Status på AHY 

• AHY har gennemgået 100-timers eftersyn pr. 31. april og har allerede fløjet 120 timer i år. Det 
oprindelige mål var 100 timer for hele året, hvilket dermed er opnået allerede tidligt i sæsonen. 

• Der er indkøbt en opdateret GPS med farveskærm. 

• Der arbejdes på en ny strømadapter, så GPS'en har konstant strøm – Jonas regner med at få 
styr på dette inden sommerlejr. 

• Troels oplyser, at tidligere startproblemer med AHY nu er løst. 

 

6. Generelt 

• Klubben har investeret i en klubtrailer. Yasmin arbejder på at få den dekoreret med klubbens 
logo og reklame. 

 


